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Komisji Łączności z Polakami za Granicą (nr 56)
11 maja 2017 r.
Komisja Łączności z Polakami za Granicą, obradująca pod przewodnictwem 
posła Anny Schmidt-Rodziewicz (PiS), przewodniczącej Komisji, zrealizowała 
następujący porządek dzienny:

– rozpatrzenie propozycji tematów kontroli do planu pracy Najwyższej Izby 
Kontroli na 2018 rok.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Leszek Jasiński oraz Anna Osińska  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodnicząca poseł Anna Schmidt-Rodziewicz (PiS):
Dzień dobry. Witam państwa na posiedzeniu Komisji Łączności z Polakami za Granicą. 
Od razu zastrzegę, że planowanego posiedzenia Komisji w dniu dzisiejszym o godzinie 
16-tej nie będzie. Przepraszam za zmianę, ale myślę, że państwo jesteście zadowoleni. 
Zmiana jest podyktowana oczywiście skróceniem prac Sejmu, więc już nie chcieliśmy 
zwoływać Komisji po głosowaniach i stąd przesunięcie na tę godzinę. Stąd też zawężenie 
porządku obrad. Niestety ten punkt musimy omówić, ponieważ zgodnie z pismem mar-
szałka Sejmu Marka Kuchcińskiego do 11 maja jesteśmy zobligowani przekazać tematy 
do kontroli NIK-u. 
Stwierdzam kworum. Wobec niezgłoszenia sprzeciwu do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia uznaję przyjęcie protokołu. 
Dzisiejszy porządek obrad,  jak wspomniałam, obejmuje jeden punkt, rozpatrzenie 

propozycji tematów kontroli do planu pracy NIK-u na 2018 r. Wpłynął jeden temat pana 
posła Bogusława Sonika, dotyczący właśnie tejże kontroli. Chodzi o podział środków 
na zadania realizowane na rzecz Polonii i Polaków za granicą, będących w gestii Senatu 
– kryteria podziału i ocena wniosków.
Pana posła nie ma, ale rozumiem, że temat podtrzymuje. Oczywiście muszę poddać 

go pod głosowanie. Zapytam jeszcze, czy są jakieś propozycje innych tematów ze strony 
pań posłanek i panów posłów? Nie słyszę. Wobec tego przechodzimy do głosowania.
Kto z pań i panów posłów jest za przekazaniem tematu zaproponowanego przez pana 

posła Sonika do Najwyższej Izby Kontroli? Kto jest za? 

Sekretarz Komisji Anna Osińska: 
Za 13 głosów.

Przewodnicząca poseł Anna Schmidt-Rodziewicz (PiS):
Rozumiem,  że nikt  nie  jest  przeciw  i nikt  się  nie wstrzymał. Komisja  jednogłośnie,  
13 głosami zaakceptowała temat.
Czy są jeszcze jakieś uwagi albo wnioski z państwa strony? Nie słyszę.
W związku z tym zamykam posiedzenie Komisji.
Dziękuję bardzo.


